## OUR WORLD



We do not inherit the earth from our ancestors, we borrow it from our children.—Native American Proverb

We abuse land because we regard it as a commodity belonging to us. When we see land as a community to which we belong we may begin to use it with love and respect.—Aldo Leopold

The ultimate test of man's conscience may be his willingness to sacrifice something today for future generations whose words of thanks will not be heard.—Gaylord Nelson

The activist is not the man who says the river is dirty. The activist is the man who cleans up the river.—Ross Perot

Waste is a tax on the whole people.

—Albert W. Atwood

There is hope if people will begin to awaken that spiritual part of themselves, that heartfelt knowledge that we are caretakers of this planet.

—Brooke Medicine Eagle

When we heal the earth, we heal ourselves.—David Orr

Environmental sustainability is not an option—it is a necessity. For economies to flourish, for global poverty to be banished, for the well-being of the world's people to be enhanced—not just in this generation but in succeeding generations—we have a compelling and ever more urgent duty of stewardship to take care of the natural environment and resources on which our economic activity and social fabric depends.
—Gordon Brown

What we are living with is the result of human choices, and it can be changed by making better, wiser choices.

—Robert Redford

By accepting responsibility, we take effective steps toward our goal: an inclusive human society on a habitable planet, a society that works for all humans and for all nonhumans. By accepting responsibility, we move closer to creating a world that works for all.—Sharif M. Abdullah

## لنمالد



نحن لا نرث الأرض من أجدادنا. بل نحن نستعيرها من أطفالنا. - مثل أمريكي أصلي

نحن نسيء استخدام الأرض لأننا ننظر اليها باعتبارها سلعة نمتلكها. عندما نرى الأرض كمجتمع ننتمي إليه يمكن أن نبدأ في استخدامه مع الحب والإحترام. - ألدو ليوبولد

قد يكون الإختبار الأعظم لضمير الإنسان هو أن يكون على استعداد للتضحية بشيء اليوم من أجل اجيال المستقبل الذين لن تسمع كلمات شكرهم. - جيلورد نيلسون

الناشط ليس هو الرجل الذي يقول إن النهر قذر. الناشط هو الرجل الذي ينظف النهر. - روس بيرو النفايات هي ضريبة تفرض على الشعب كله. - ألبرت ويليو. أنوود

هناك أمل إذا بدأ الناس في إيقاظ ذلك الجزء الروحي في أنفسهم. ايقاظ تلك المعرفة القلبية أننا نحن القائمون على هذا الكوكب. - بروك ميدسن إيجل

عندما نعالج الأرض، فنحن نعالج أنفسنا. - ديفيد أور

الإستدامة البيئية ليست خياراً, بل هي ضرورة. فمن أجل أن تزدهر الاقتصادات . وليتم إزالة الفقر في العالم. ومن أجل تعزيز رفاهية الناس . ليس في هذا الجيل فحسب، ولكن في الأجيال المقبلة، علينا واجب إلزامي وأكثر إلحاحاً من أي وقت مضى في إدارة رعاية البيئة الطبيعية والموارد التي يعتمد عليها نشاطنا الإقتصادي ونسيجنا الإجتماعي. - غوردون براون

إن ما نعيشه هو نتيجة لإختيارات الإنسان. ويمكن تغييره من خلال القيام بخيارات أفضل وأكثر حكمة. - روبرت ريدفورد

إننا بقبولنا للمسؤولية, نتخذ خطوات فعالة نحو خقيق هدفنا: مجتمع إنساني شامل على كوكب صالح للسكن, مجتمع يعمل من أجل جميع البشر وجميع غير البشر, بقبولنا للمسؤولية, نحن نتحرك بشكل أقرب إلى خلق عالم يعمل للجميع. - شريف م عبد الله